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Marktcommissie 
 
28 juni 2016 
 
Aanwezig 
Wethouder F. van Eersel (voorzitter), W. Gootzen (secretaris), 
H. van Buggenum (marktmeester), I. Bex, H. Hoens, J. Kneepkens-van den Broek, 
I. Mahu-de Ridder, B. Smits, J. Tromp. 
 
Afwezig 
S. Blok, H. Zontrop, J. Duppen. 
 
 
1. Opening 
De voorzitter heet de aanwezigen van harte welkom op deze vergadering van de 
Marktcommissie. Om de vergadering is eerder verzocht door de heer Jan Tromp maar is 
toen niet door kunnen gaan. De agendapunten van vandaag zijn dan ook in meerderheid 
de eerder verzochte agendapunten. Vervolgens opent de voorzitter de vergadering. 
 
2. Mededelingen en ingekomen stukken 
De voorzitter deelt het volgende mee: 
- De heer Coolen (brood) heeft kenbaar gemaakt dat hij stopt op de weekmarkt in 

verband met zijn leeftijd. 
- De heer Baats (powerfood) heeft ook kenbaar gemaakt dat hij stopt. Hij heeft een 

markt dichter bij huis gevonden. 
 
Ingekomen zijn een brief van Steffie Tromp (mededeling omtrent het in dienst nemen van 
een bedrijfsleider) en een brief van Jan Tromp (verzoek om vervanging op de 
standplaats). Deze brieven zijn in behandeling.  
 
3. Verslag van de vergadering van 16 februari 2016 
Er zijn geen op- of aanmerkingen over het verslag. Het verslag wordt aldus vastgesteld. 
 
4. Innemen nieuwe plaatsen/aanvragen 
 
- M. Hout: aanvraag om vergunning voor kinderkleding, later aangevuld met 

heren T-shirts en herenkleding. 
De commissie adviseert:  
- alleen kinderkleding en  
- op proef voor drie maanden. 
 
- M.Th.W. Steegmans: aanvraag om vergunning verzorgingsproducten. 
Vanuit de commissie wordt opgemerkt dat de kraam niet goed verzorgd wordt. 
De commissie adviseert: 
- aanvraagster (van gemeentewege) wijzen op noodzaak van betere uitpak en betere 

aankleding van de kraam en  
- op proef voor drie maanden. 
 
5. Handhaving vergunninghouders 
De voorzitter brengt de volgende zaken in: 
 
- Marktbakker Rongen 
De voorzitter schetst het verloop van de kwestie betreffende Marktbakker Rongen. Gelet 
op de hele gang van zaken is het college thans voornemens om de vergunning in te 
trekken. 
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De commissie geeft aan dat zij het eens is met het intrekken van de vergunning. 
 
- Bakker de Graaf/Bakkerij ‘t Stoepje 
Bij bakker de Graaf speelt op dit moment dat hij, meer in het bijzonder zijn vervanger, 
ook al enkele keren de standplaats niet heeft ingenomen. Vergunninghouder zal daar, na 
voorafgaand contact, ook een officiële waarschuwing voor krijgen, zo is het voornemen. 
 
De commissie merkt op dat er zo spoedig mogelijk, eigenlijk per direct weer een nieuwe 
bakker op de markt moet staan. Het is niet goed voor de weekmarkt als geheel wanneer 
er enige tijd helemaal geen bakker meer aanwezig is. 
 
Vanuit de commissie wordt de vraag gesteld waarom iemand een brief krijgt wanneer ze 
een keer niet aanwezig is geweest terwijl ze er in het verleden altijd is geweest. 
Geantwoord wordt dat dit voortkomt uit de door commissieleden geuite wens om strenger 
te handhaven. Ook in andere gevallen bij andere overtredingen door andere 
vergunninghouders is er aan de betreffende overtreder een brief gestuurd. 
 
Vanuit de commissie wordt, met het voorbeeld van een strenge handhaving elders, 
andermaal gepleit voor een stringente handhaving van de geldende regels. 
 
6. Toekennen dagplaatsen (meelopers) 
Vanuit de commissie wordt, aan de hand van een concreet geval, de vraag gesteld hoe het 
mogelijk is dat iemand, die in het verleden een vergunning voor een vaste standplaats 
heeft gehad, later nog in aanmerking kan komen voor een dagplaats. 
Daarop wordt geantwoord dat iedereen zonder vaste standplaatsvergunning kan meedoen 
voor een dagplaats.  
Tegelijk wordt daarbij opgemerkt dat er wel wat voor te zeggen is, dat, wanneer aan 
iemand van wie in het verleden de vergunning (om verwijtbare redenen) is ingetrokken, 
dat zo iemand dan eigenlijk ook niet meer in aanmerking zou moeten komen voor een 
dagplaats. Dit laatste was in het aangehaalde geval echter niet aan de orde. Die 
standplaats was door vergunninghouder zelf beëindigd. 
 
7. Handhaving standwerkers 
Vanuit de commissie wordt opgemerkt dat er in de praktijk op standwerkersplaatsen 
eigenlijk nog steeds stille kramers komen te staan.  
Door de Marktmeester wordt daarop geantwoord dat er weliswaar nauwlettender toezicht 
wordt gehouden op het echte standwerken. Maar er melden zich ook marktkoopmensen 
voor een dagplaats, die niet geplaatst kunnen worden in de rij. Dan is de keuze, of 
wegsturen, of toch maar op een standwerkersplaats. Want die plaatsen zouden anders 
toch maar leeg blijven. Immers, er wordt in de praktijk ook waargenomen dat er zich 
nauwelijks echte standwerkers aanmelden.  
Naar aanleiding van dit laatste wordt vanuit de standwerkers opgemerkt dat het thans 
voor de standwerkers zeer moeilijk is om goede zaken te doen. Om die reden wordt dan 
ook nog eens het reclamegeld van € 2,50 per marktdag bekritiseerd.  
Daarop wordt in zijn algemeenheid door de commissie gereageerd dat er over dat relatief 
lage bedrag niet gediscussieerd zou moeten worden. 
 
8. Vacature in De Koopman plaatsen 
Vanuit de commissie wordt gepleit voor het plaatsen van vacatures in het vakblad De 
Koopman. 
Door de Marktmeester wordt daarop geantwoord dat de bestaande vacatures bekend zijn 
gemaakt op de nieuwe en speciaal voor de warenmarkten en marktkoopmensen in 
Nederland ingevoerde website www.allesoverdemarkt.nl. 
De commissie is van oordeel dat dit een goed medium is om de vacatures bekend te 
maken. 
 
 
9. Fietsparkeerbeleid 
Vanuit de commissie wordt opgemerkt dat de fietsparkeervakken, zoals die op de Nieuwe 
Markt zijn aangebracht speciaal om het fietsparkeren nader te reguleren, niet goed zijn 
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geplaatst en daardoor niet goed functioneren voor de weekmarkt. Het is nu juist door die 
parkeervakken nog moeilijker om op die plaats het marktterrein op- en af te rijden.  
De voorzitter zegt toe dat hij hiernaar zal laten kijken. 
 
10. Evaluatie 
- Jaarmarkt en Fokpaardendag op zaterdag 19 maart 2016 
- Stadstriathlon 
Wat betreft de Jaarmarkt geeft de Marktmeester een nadere uitleg over de inschrijvingen 
en geplaatste vergunninghouders. Door de samenloop met Sint Joep in Sittard is het 
aantal belangstellenden voor Weert achtergebleven ten opzichte van andere jaren.  
De commissie geeft aan dat dat nu eenmaal een gegeven is. Daaraan is niet zo veel te 
doen. Uiteindelijk, zo concludeert de commissie, was de Jaarmarkt ondanks de geringere 
opkomst dit jaar nog niet zo verkeerd. 
 
Waar de commissie wel negatief over oordeelt is het feit dat een aantal vaste 
vergunninghouders van de weekmarkt op die betreffende dag niet op de Jaarmarkt in 
Weert hebben gestaan maar gekozen hebben voor de markt in Sittard. Dat moet eigenlijk 
niet kunnen. Dat is niet collegiaal naar de andere collega-marktkoopmensen van de 
weekmarkt in Weert. Daar zouden die marktkoopmensen ook wel duidelijk op gewezen 
mogen worden, zo vindt de commissie. 
 
Wat betreft de Stadstriathlon is de commissie van mening dat dit goed is gegaan. De 
weekmarkt en binnenstad waren goed bereikbaar. Er zijn geen klachten ontvangen. Dat 
mag ook best teruggekoppeld worden naar de organisatie, zo wordt opgemerkt. 
 
11. Rondvraag 
- Hans Hoens 
Hij geeft aan dat het op grond van de huidige regels niet mogelijk is om een standplaats 
op de markt te verkopen. Met de vraag of dat nog wel past in deze tijd vraagt hij ook of 
de regels niet zodanig gewijzigd kunnen worden dat de verkoop van een standplaats wel 
mogelijk is. 
De voorzitter zegt toe dat dit onderwerp nader zal worden onderzocht en dat hij daarop 
zal terugkomen. 
 
- Barry Smit 
Hij vermeldt dat aanstaande vrijdag weer de Braderie in de binnenstad van Weert wordt 
gehouden en hij wijst er op dat het marktterrein ook tijdig voor aanvang van de 
weekmarkt op zaterdag schoongemaakt wordt. 
De Marktmeester geeft aan dat hierover afspraken zijn gemaakt met de reinigingsdienst. 
 
12. Sluiting 
Nadat mevrouw Ingrid Bex nog een zelfgemaakte schets over een nieuwe indeling van het 
gedeelte van het marktterrein op de Nieuwe Markt heeft overhandigd en de voorzitter 
aangegeven heeft dat de volgende vergadering rond half september gepland is (mits er 
goede agendapunten zijn) dankt hij de aanwezigen en sluit hij de vergadering. 
 
 
 
Weert, 29 november 2016 
 
 
 
 
F. van Eersel      W. Gootzen 
voorzitter Marktcommissie    secretaris Marktcommissie 


